

China Service Cookie Statement 中国区服务Cookie使用声明

Last Updated: Jun.1st, 2024 最后更新时间: 2024年6月1日

This Digital China Cloud Technology Limited Cookie Statement ("Statement") explains how Digital China Cloud Technology Limited and its subsidiaries and affiliates (collectively "DCC", "we", "us", and "our") use cookies and similar technologies to recognize you when you visit our websites, including at snowflake.cn, ("the Sites"). It explains what these technologies are and why we use them, as well as your rights to control our use of them. This Statement does not describe the use of cookies on product websites, which is described in our product documentation, including cookies in the Snowflake web interface. By using or continuing to use the Site, you consent to DCC's collection, use, storage and sharing of your Cookies in accordance with this Statement.

本北京神州数码云计算有限公司Cookie声明(以下简称"声明")解释了北京神州数码云计算有限公司及其子公司和关联公司(以下统称"DCC"、"我们"和"我们的")在您访问我们的网站时如何使用 cookie 和类似技术识别您的身份,这些网站包括<u>snowflake.cn</u> (以下统称"网站")。本声明解释了这些技术的含义、我们使用这些技术的原因,以及您授予我们使用这些技术的权利。本声明不涉及Snowflake产品网站上使用Cookie 的情况,我们的产品文档中已对此进行了说明。包括Snowflake网络接口中的 Cookie。当您在使用或继续使用"网站"时,表示您同意DCC按照本声明收集、使用、储存和分享您的Cookies。

What are cookies?

什么是 cookies?

Cookies are small data files that are placed on your computer or mobile device when you visit a website. Cookies are widely used by website owners in order to make their websites work, or to work more efficiently, as well as to provide reporting information.

Cookie 是在您访问网站时放置在您的计算机或移动设备上的小型数据文件。Cookie 被网站所有者广泛使用,以便使网站正常运行或更有效地运行并提供报告信息。

Cookies set by the website owner (in this case, DCC) are called "first party cookies". Cookies set by parties other than the website owner are called "third party cookies". Third-party cookies enable third party features or functionality to be provided on or through the website (e.g. like advertising, interactive content and analytics). The parties that set these third-party cookies can recognize your computer both when it visits the website in question and also when it visits certain other websites.

由网站所有者(此处为DCC)设置的Cookie 被称为"第一方 Cookie"。由网站所有者以外的其他方设置的Cookie 称为"第三方Cookie"。第三方cookie使第三方能够在网站上或通过网站提供特性或功能(如广告、互动内容和分析)。设置这些第三方cookie的第三方可以在您访问相关网站时识别您的计算机。

Why do we use cookies?

为什么我们使用cookies?

At this time, we do not utilize cookies on our Sites. If this changes, we will update this Statement to reflect the cookies we use. Please revisit this Statement regularly to stay informed about our use of cookies and related technologies.

目前,我们不在网站上使用cookie。如果这种情况发生变化,我们将更新本声明,以反映我们使用的cookie。请定期重新访问本声明,了解我们对cookie和相关技术的使用情况。

How are other tracking technologies, like web beacons and device fingerprinting, used? 如何使用网络信标和设备指纹等其他跟踪技术?

Cookies are not the only way to recognize or track visitors to a website. We may use other, similar technologies from time to time, like web beacons (sometimes called "tracking pixels" or "clear gifs") or via the use of JavaScript (placed within the code of our Sites). Web beacons are tiny graphics files that contain a unique identifier that enable us to recognize when someone has visited our Sites or opened an email that we have sent them. JavaScript is short code built into our Sites and these scripts activate when you request an HTML page with JavaScript in it. The script is sent to the browser and serves a similar purpose to a web Beacon as, if the script is initiated, it allows us to infer you have either opened or done something on a particular page. These technologies allow us, for example, to monitor the traffic patterns of users from one page within our Sites to another, count visits, to deliver or communicate with cookies, to understand whether you have come to our Sites from an online advertisement displayed on a third-party website, to improve Site performance, monitor Site navigation patterns and feature usage, and understand email reads and marketing campaign effectiveness. We may also use "device fingerprinting" or "browser fingerprinting". This is technology used to identify particular machines or browsers in order to detect and prevent fraud and for information and network security.

Cookie 并非识别或跟踪网站访问者的唯一方式。我们可能也会使用其他类似技术, 如网络信标(有时称为"跟踪像素"或"透明影像图档")或通过使用 JavaScript(置于我们网站的代码中)。网络信标是一种微小的图形文件, 其

★ snowflake® 由神州云计算运营

中包含一个唯一的标识符,使我们能够识别某人何时访问过我们的网站或打开过我们发送给他的电子邮件。 JavaScript 是内置于我们网站的简短代码,当您请求访问包含JavaScript 的 HTML 页面时,这些脚本就会激活。脚本被发送到浏览器,其作用类似于网络信标,因为如果脚本被启动,我们就能推断出您打开了某个页面或在某个页面上做了某些操作。例如,通过这些技术,我们可以监控用户从我们网站内的一个页面到另一个页面的流量模式、计算访问次数、发送 Cookie 或与 Cookie 通信、了解您是否通过第三方网站上显示的在线广告访问我们的网站、提高网站性能、监控网站导航模式和功能使用情况,以及了解电子邮件阅读情况和营销活动的有效性。我们还可能使用"设备指纹"或"浏览器指纹"。这是一种用于识别特定机器或浏览器的技术,以检测和防止欺诈行为,并保证信息和网络安全。

How can I control cookies?

我们如何控制cookies?

At this time, we do not utilize cookies on our Sites. If this changes, we will update this Statement to reflect how you can control cookies. Please revisit this Statement regularly to stay informed about our use of cookies and related technologies.

目前,我们不在网站上使用cookie。如果这种情况发生变化,我们将更新本声明,以反映您如何控制cookie。请定期重新访问本声明,了解我们对cookie和相关技术的使用情况。

How often will you update this Statement?

网站多久更新一次本声明?

We may update this Statement from time to time in order to reflect, for example, changes to the cookies we use or for other operational, legal or regulatory reasons. Please revisit this Statement regularly to stay informed about our use of cookies and related technologies.

我们可能会不时更新本声明,以反映我们使用的cookie 的变化或其他操作、法律或监管原因。请定期查看本声明,以便随时了解我们对 cookie 和相关技术的使用情况。"

The date at the top of this Statement indicates when it was last updated.

本声明顶部的日期表示其最后更新的时间。

Where can I get further information?

从哪里可以获得更多信息?

If you have any questions about our use of cookies or other technologies, please email us at snowflake.hosting@dcclouds.commailto:

如果您对我们使用 cookie 或其他技术有任何疑问,请发送电子邮件至snowflake.hosting@dcclouds.com